
ορθογραφία
το ρήμα κρατάει το “ι”, επειδή τελειώνει σε-ίζω
στην οριστική βάζουμε πάντα “η” στην κατάληξη
στην υποτακτική και στην προστακτική βάζουμε πάντα -είτε

Αόριστος Παθητικής Φωνής
Ονοματεπώνυμο:__________________________

οριστική    υποτακτική   προστακτική
σκουπίστηκα
σκουπίστηκες
σκουπίστηκε
σκουπιστήκαμε
σκουπιστήκατε
σκουπίστηκαν

να σκουπιστώ
να σκουπιστείς
να σκουπιστεί
να σκουπιστούμε
να σκουπιστείτε
να σκουπιστούν

-
σκουπίσου

-
-

σκουπιστείτε
-

Α΄συζυγία

Άσκηση
Να κλίνετε στον Αόριστο και στις τρεις εγκλίσεις:
λύνομαι, κάθομαι, βρέχομαι, ζεσταίνομαι, πληγώνομαι, κουράζομαι,
δέχομαι, γράφομαι, αγωνίζομαι, σηκώνομαι, βάφομαι, ντύνομαι,



ορθογραφία
το ρήμα κρατάει το “η” στη συλλαβή “τη”, επειδή ανήκει
στη β’ συζυγία
στην οριστική βάζουμε πάντα ήτα
στην υποτακτική και στην προστακτική βάζουμε πάντα
-είτε

Αόριστος Παθητικής Φωνής
Ονοματεπώνυμο:__________________________

οριστική    υποτακτική   προστακτική
κρατήθηκα
κρατήθηκες
κρατήθηκε
κρατηθήκαμε
κρατηθήκατε
κρατήθηκαν

να κρατηθώ
να κρατηθείς
να κρατηθεί
να κρατηθούμε
να κρατηθείτε
να κρατηθούν

-
κρατήσου

-
-

κρατηθείτε
-

Β΄συζυγία

Άσκηση
Να κλίνετε στον Αόριστο και στις τρεις εγκλίσεις:
αγαπιέμαι, μετριέμαι, ξεχνιέμαι, βαριέμαι, χτυπιέμαι, χαιρετιέμαι,
χαλιέμαι, φοβάμαι.


